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Slovo o… třech 

slovech na „o“ 
zamyšlení kazatele  
Jirky Musila 

V minulém čísle jsem psal o (staro)nové vizi pro náš region. „Zdravé 

sbory nových křesťanů v JZ regionu ČR.“ Je to regionální vize, ale náš 

sbor nesmí ztratit vizi pro naše město, resp. města. Zde trvá vize, kterou 

přineslo staršovstvo v čele s Martinem Bělem. „Proměněná společnost 

Kristovou láskou skrze naše společenství.“ Chceme přinést Kristovu 

dobrou zprávu do všech bolestí a pokřiveností, které nás v našich 

městech, tam, kde každý den žijeme, obklopují.   

K tomu potřebujeme tři klíčové vlastnosti. Otevřenost, odvahu  

a oddanost. Odrazit se můžeme od nádherného příběhu z první kapitoly 

knihy Jozue. Tam mluví Hospodin k Jozuovi, který byl nástupcem 

Mojžíše ve vůdčí roli v Izraeli.  

1. Nejdříve mu ukazuje zemi, která je Izraeli zaslíbená už od praotců. Pro 

bývalé otroky z Egypta to muselo znít jako rajská hudba: Tohle je konečně 

vaše vlastní země. Co kdyby Jozue řekl: „Kdepak Zaslíbená země! Vždyť 

se máme na poušti docela dobře. Co pamatuji, tak chodíme pouští sem  

a tam a na nějaké fantasmagorie o usazení v úrodné zemi nemám ani 

pomyšlení.“ Dějiny by se v tu chvíli odehrávaly jinak. Když Bůh mluví, 

musíme být otevření. Co kdyby nám řekl: „Představte si Elim, který má 

500 členů. Sbor, který pomohl založit dalších deset sborů v regionu. Sbor 

plný mého Ducha a lásky, zdravých rodin a šťastných manželství, silných 

komunit. To vše a mnohem víc vám dám, když mě budete následovat.“ 

Jak vám to zní? Jako utopie? Nesmysl? Já věřím, že přesně k něčemu 

takovému nás Pán volá a toto nám chce dát. Jen se otevřít Jeho vedení. 

Otevřít se Jeho zaslíbení, která máme v Písmu, otevřít se novým 

možnostem šíření evangelia a způsobům, jak „dělat“ církev.  

2. Otevřenost Božímu vedení ale nestačí. Aby se cokoliv z těchto vizí  

a zaslíbení mohlo naplnit, je potřeba odvahy. Hospodin to zdůrazňuje 

pokaždé, když k Jozuovi mluví. Izraelci Zaslíbenou zemi dostali od Pána 
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darem, ale jak říká jedno české přísloví: bez práce nejsou koláče; a bez 

boje a odvahy nebude svobodná zem pro Izrael. 

Nic z Božích zaslíbení se nenaplní, nebude-li Boží lid bojovat. I my 

stojíme v duchovním boji. Odvaha židů vycházela z Hospodinova slibu, 

že je nenechá klesnout a nikdy je neopustí. To říká i Pán Ježíš v Mt 28: 

„Mně patří veškerá moc na nebi i na zemi“ a „já jsem s vámi až do skonání 

tohoto věku“. Tato zaslíbení rámují kroky víry a jsou zdrojem odhodlání 

a odvahy.  

3. Ale odvahu potřebuje Jozue i k tomu, aby byl oddaný Bohu a jeho 

slovu. Může Zaslíbenou zemi dobýt, ale k čemu by to bylo dobré, kdyby 

v ní pak chtěl žít jako pohanské národy, které tam žily před Izraelem. Lid, 

který spolu s Bohem uctívá množství dalších falešných Bohů? Takový od 

Pána nemůže očekávat pomoc. Oddanost je poslední nezbytnou 

vlastností pro naplnění vztahu s Bohem a uskutečnění všech jeho plánů 

skrze nás. I my můžeme být v pokušení své srdce rozdat mezi množství 

„bohů“, resp. model, které se nám nabízejí. Peníze, moc, zábava, touha 

vynikat, ovládat, všechno si pojistit, podléhat strachu a mnoho dalšího. 

Pokud jsme zakořeněni v Kristu, jsme jako strom vysazený u vody.  

V opačném případě, pokud naše srdce patří různým modlám, jsme jako 

keř na poušti, suchý a bez ovoce. Náš Bůh je žárlivě milující a nehodlá se 

o nás dělit. Podobně jako Jozue sloužil Hospodinu s oddaným srdcem  

a věrností, nejen slovy, ale i činy, tak nás Bůh volá k takovému stupni 

oddanosti, který neohrozí žádné rozptýlení, ani váhání, strach, ani naše 

emoce. „Kniha tohoto zákona ať se nevzdálí od tvých úst, budeš nad ním 

rozjímat ve dne v noci.“ (v. 8) Vidíme, že srdce pravidelně sycené jeho 

slovem obstojí i v těch nejhorších zkouškách. A Jozue jich při dobývání 

Zaslíbené země zažil ještě mnoho. Cesta vůbec nebyla bez problémů, ale 

Hospodin ji dovedl do zdárného konce. Ani naše cesta nebude bez obtíží 

a pádů, ale i tak se můžeme spolehnout, že Pán dokončí dílo, které s námi 

začal.  

Závěrem, bratři a sestry, nechme se inspirovat úvodem do Jozuova 

příběhu. Buďme otevření novým věcem, vždyť Pán stále mluví; buďme 

odvážní tváří v tvář obtížím a nepřátelům, vždyť Pán je s námi, tak kdo 

je proti nám; a buďme oddaní v našem vztahu s Pánem, vždyť On 

projevil svou oddanost, když neváhal položit svůj život za nás na 

golgotském kříži. 
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Zprávičky … Co je za námi 
Chlapská víkendovka 

Rožmberk jaro 2024 

Po několika mrazivých dnech se počasí umoudřilo a na turistickou 

základnu asociace TOM v Rožmberku n. Vltavou se koncem dubna 

vydalo více než 30 mužů z Elimu Písek, aby načerpali nové síly  

a inspiraci na mužské víkendovce. Téma víkendu bylo „Síla úderu“. 

Hostem pobytu byl David Novák. Kromě biblického vyučování nás 

čekaly ještě další bonusy: dobrý domácí gulášek, příjemný bratrský 

večer s písničkami, noc plná mužného chrápání, chladné vltavské ráno, 

slunečná procházka do Vyšebrodského kláštera a dobrá parta věřících 

mužů. 

Chlapské víkendovky se v našem sboru pomalu staly tradicí, proto se 

těšíme na další podobnou akci na podzim. 

 

Pozvání k využití naší haly 

V červenci je v hale Elim klid, takže kdo má chuť si 
zasportovat a halu využít, domluvte se s Klárou Heczkovou.  
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Ženy v Bechyni 

Tradiční sesterská víkendovka v hotelu Drak 

O stejném deštivém víkendu uprostřed května, kdy se v Praze konala 

Konference CB, vydala se skupina 20 žen z Elimu na odpočinkovou 

víkendovku do Bechyně. Tuto akci připravuje pravidelně už několik 

let Radka Hanusová a ženy se na ni těší už celé měsíce předem. Cílem 

je odpočinout si spolu bez všedních starostí, bez nakupování, vaření, 

bez dětí, v modlitbách, chválách, radosti a v Boží blízkosti. Tomu je 

podřízen celý program. Další pobyt, dá-li Pán, bude na podzim. 

 

Zástupci všech sborů CB na jednom místě 

Konference CB v Praze 17.–18. 5. 2024 

Jednou za rok se sjíždějí zástupci všech sborů CB na jednom místě, 

aby při dvoudenním jednání probrali a odhlasovali konferenční návrhy, 

schválili, co je třeba schválit, zvolili, koho je třeba zvolit, ustanovili, 

koho je třeba ustanovit. Tentokrát se květnová konference konala  

v Praze na Smíchově v budově Staropramenu       , kde je velký 

zasedací sál. Tím pádem jsme si užili i dostatek cestování městskou 

dopravou po Praze s kufry i bez, protože ubytování jsme měli ve 

Stodůlkách, jednání na Smíchově, bohoslužbu v Soukenické a příjezd 
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a odjezd na Hlavním nádraží       .  Letos se sem sjelo celkem kolem 

200 kazatelů a delegátů. V pátek se celý den projednávaly výroční  

a revizní zprávy, zprávy o činnosti jednotlivých odborů Rady CB, 

zvolili jsme předsedu RCB na další období (David Novák) a dva 

místopředsedy (Bronislav Matulík a Tadeáš Filipek), projednaly se  

i konferenční návrhy a zprávy o činnosti Diakonie a Evangelikálního 

teologického semináře. Volili se samozřejmě i revizoři a kontrolní 

komise. Byli jsme seznámeni se závěry některých vizitací a po večeři 

jsme se přesunuli na bohoslužbu sboru CB v Soukenické.     

Další den (sobotu) jsme zahájili společnou bohoslužbou s Večeří Páně 

a po zbytek programu se projednávala a reflektovala předsednická 

zpráva Davida Nováka, ve které se snažil reagovat na současné 

postavení církve a snahu o svatost a jednotu ve světě plném hříchu  

a rozdělení. Po rozpravě byl oběd a po obědě jsme se rozjeli každý do 

svých domovů a sborů. Během konference byla v předsálí připravena 

i prezentace přístavby naší školy Cesta.          Dáša Maňásková 

 
 
 
 

Kdo je věrný v nejmenší věci, je věrný také ve velké; kdo je  

v nejmenší věci nepoctivý, je nepoctivý i ve velké. 

Lukáš 16,10 
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Celodenní chvály v Elimu 

V květnu se u nás v Elimu konal 

celodenní seminář chval, který pro 

nás připravili naši polští přátelé. 

V neděli jsme je pak mohli vidět i ve 

shromáždění. 

Rádi bychom službu chval v našem 

sboru posunuli na vyšší úroveň, proto nabíráme dovednosti  

a zkušenosti z různých osvědčených zdrojů. 

United City 2024 

Víkendový křesťanský multižánrový festival  

v Českých Budějovicích 

Na konci dubna se opět 

v Českých Budějovicích 

konal křesťanský festival 

United City. K realizaci 

se spojili lidé z různých 

církví s touhou vnášet 

naši křesťanskou kulturu 

mezi mladé lidi ve svém 

městě. Záměr United je 

shrnut do zkratky 3P. 

Znamená to Propojeni skrze víru v Krista, Proměněni do Jeho 

charakteru a Povoláni ke službě druhým. Pro nepřízeň počasí musely 

být programy přesunuty zvenku do vnitřních prostor Kulturního domu 

Vltava a tělocvičny ZŠ Vltava. V programu účinkovalo několik 

řečníků, např. David Novák, Jirka Musil, Marek Orko Vácha, Jakub 

Limr a další. Proběhlo deset seminářů s tématy jako Emoce (Pavel 

Raus), Bůh v tichu (Michal Apetauer), Víra v éře umělé inteligence 

(Marek Moškoř) a další. Široká byla i nabídka workshopů s tématy 

např. Scénický tanec, Vedení v bolesti, Jak sdílet evangelium, Hip hop 

a další. 
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Účastníci hodnotili festival jako úžasný, požehnaný, inspirující, 

nabitý, povzbudivý nebo nezapomenutelný. 

Letní třídenní festival UNITED 2024 se bude konat ve Vsetíně  

22.–24. 8. a jeho téma bude „Sám sebou“. Viz www.festivalunited.cz.  

 

Seminář o prorocké službě 

Na konci května se v Elimpii konal seminář Pavla Plchota zaměřený 

na prorockou službu. Přestože se na poslední chvíli změnil termín, 

zájemců se sešlo dost. Někteří už roky v této službě slouží, jiní o ni 

mají zájem nebo jen přemýšlejí nad tím, jak může tato služba pomáhat 

dnes, v novozákonní době, růstu společenství. 

Protože se seminář dotkl jen některých oblastí tohoto širokého tématu, 

připravujeme na září další seminář s tématem Prorocká služba v praxi, 

kde bychom o proroctví 

chtěli mluvit podrobněji a 

více systematicky. Naším 

cílem je společně se učit, 

jak tuto prorockou službu 

požehnaně a také biblicky 

správně využívat v životě 

sboru, bez manipulace  

a rizika zneužívání, pod 

vedením Ducha svatého. 

http://www.festivalunited.cz/
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Červnový seminář o chválách Marek Maňásek 

V sobotu 1. 6. 2024 proběhl v Elimpii celodenní seminář o chválách. 

Zúčastnilo se ho asi 15 

služebníků, kteří se v Elimu 

této službě věnují. Seminář 

vedl lektor Jéňa Pospíšil, který 

vede v KAMu (Křesťanská 

akademie mladých) službu  

a vzdělávání „chváličů“. 

Asi největší inspirací pro mne 

byl způsob, jakým lektor vedl 

chvály, ale také to, jakým 

způsobem žije svůj život s Bohem. Součástí vzdělávání byly i dva 

semináře s tématy: „Čtyři základy „chváliče“, což je srdce, mysl, 

integrita (čistota) a ruce (profesionalita). Druhé téma bylo „Efektivní 

příprava zkoušky“. Obojí bylo opravdu zajímavé. Některé věci jsou 

známé, o jiných se tolik nemluví. Ze všech hledisek to bylo na vyšší 

úrovni, než to děláme. Pro mne osobně to bylo obrovsky inspirativní. 

 

 Bratr Pospíšil s manželkou a dětmi   
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Ze sborové služby 

 

Společný koncert Fusion Jihlava a Písek 

V posledním dubnovém víkendu vyrazili naši mládežníci do Jihlavy, 

kde se konal společný koncert dvou souborů Fusion. Jednalo se  

o trošku smutnou příležitost, protože Fusion Jihlava po několika letech 

ukončuje svou činnost. Doufejme, že dočasně. Hlavním důvodem je, 

že současná vedoucí jihlavského souboru se vdává do Písku       . Při 

nácviku a vystoupení se sešlo přibližně 50 mládežníků, kteří si 

společně užili příjemný tvůrčí čas i radost z pěkného kamarádství.  
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Awana hry 2024                   Klára Heczková 

Krásný úspěch elimáckého týmu 

Začátkem května se naše Awana 

družstvo vypravilo do Tramtáryje 

v Horním Jelení na další celostátní 

Awana hry, aby tam potkalo nové 

kamarády a zasoutěžilo si s nimi. 

Z Písku nás jelo třináct dětí a šest 

vedoucích. Na setkání jsme se 

opravdu těšili. Je to fajn, když se 

potkají děti z různých klubů a znají 

stejné hry, mají i podobné zážitky  

a zkušenosti. Soutěžilo celkem asi 

deset týmů a my jsme se umístili na 

druhém místě! Klání má skvělou 

atmosféru.  

     Krásné bylo i společné shromáždění, které je připravené pro děti. 

Všichni jsme z toho měli silný zážitek. Zábavná byla i pětihodinová 

cesta přeplněným vlakem domů       .  
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Přejeme si, aby se sem děti těšily     Klára Heczková 

Nakouknutí do nejmladší besídky 

Nejmladší besídka se scházela pravidelně po celý rok. Děti mají 

program v „levandulové“ klubovně a v programech se u nich střídaly 

tyto „učitelky“: Adéla Vránová, Jeny Heczková, Míša Jungvirthová, 

Anežka Pospíchalová a Tamara Svobodová. Zabavit tyto nejmenší děti 

ve věku 3–5 let není jen tak. V programu se proto střídají kratší úseky 

jednotlivých činností. Společné povídání, rychlé hry, krátký biblický 

program, různé vyrábění a samozřejmě také volná hra s hračkami.  

Letos si vedoucí nejmladší 

besídky daly předsevzetí dělat 

program tak, aby se to dětem 

líbilo, aby je to bavilo a aby se 

do besídky těšily. Pro některé 

je to totiž jejich první dětský 

kolektiv a trošku se bály. 

Myslím, že se toto naše přání 

podařilo hezky naplnit. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Letní program besídek 
„Besídka“ říkáme pravidelnému setkávání dětí během 

nedělní bohoslužby.  

Během letních prázdnin se děti nebudou setkávat ve skupinách 

podle věku, jak jsou zvyklé, ale budeme se snažit na každou 

bohoslužbu zajistit společné hlídání malých dětí s dohledem 

dospělého a promítáním. Budeme rádi, když nám také rodiče 

dětí nabídnou svoji pomoc. 

Ježíš řekl: „Nechte děti přicházet ke mně a nebraňte jim, neboť 

takovým patří království Boží.“ 
Lukáš 18:16 



14 

Fusion se dotkl Písku 

Koncert na městské slavnosti měl velký úspěch 

Letošní městské slavnosti byly prý slabší, než byli písečtí zvyklí. 

Příčinou byl nový realizátor slavností, kterým tentokrát nebylo město 

Písek. Na sociálních sítích se objevily většinou velmi negativní 

komentáře, ale jedna věc byla potěšující. Komentující uváděli, že 

„slavnosti nestály za nic. Jediná dobrá věc byly koncerty na náměstí, 

hlavně Fusion.“ Naši mládežníci se na vystoupení poctivě připravovali 

a na náměstí se podařilo všechno, co se podařit mělo. Byl to prostě 

vydařený koncert! Bylo milé, že moderátor poskytl divákům i další 

informace o tomto mládežnickém sboru, např. o jeho poslání i o tom, 

že v Písku funguje už sedmým rokem. 
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I my vyznávejme:  

„Pane, je dobře, že jsem 
tady…“ 

R.D.Bc. Viktor Jaković 

V červnu byl hostem na kazatelně 

v jedné z našich bohoslužeb farář 

ŘKC, bratr Viktor Jaković, mladý 

muž, který je sice původem 

z Chorvatska, ale u nás v České 

republice a v Písku slouží už čtvrtým rokem. Bratr s námi velmi 

otevřeně sdílel své osobní svědectví o hledání Boha, o svém 

znovuzrození a povolání, o službě Bohu. Pro své kázání si vybral 

událost „Proměnění na hoře“. Bylo to milé a osvěžující setkání  

a doufáme, že jsme se s bratrem neviděli naposledy.  

………………………………………………………………………… 

Je fajn být zase spolu 

Proběhl další sborový den 
se křty 

V polovině června, 16. 6., jsme 

společně strávili další pěknou 

sborovou neděli v Elimu. 

Přestože byl sborový den krátce 

po celodenní školní slavnosti, 

nikomu to nevadilo. Snad jen těm, kteří měli na starosti jídlo, úklid  

a chod budovy, protože to je vždy velká výzva. Patří jim největší dík 

za obětavost a ochotu ke službě ostatním, kteří si den v klidu užívají 

beze spěchu a starostí. Po kázání Jirky Musila jsme byli svědky 

křestních i členských slibů sester a bratra, kteří pak byli pokřtěni v řece 

Otavě. Vtipné bylo, když přímo do křestního programu u řeky 

napochodoval rozdurděný kanoista a začal se mezi námi naloďovat do 

své lodi za přihlížení všech přítomných. U toho pohoršeně kroutil 

hlavou       . 
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Počasí bylo milosrdné a na křestní část i na odpolední venkovní 

grilování přestalo pršet. Posezení na lavičkách před budovou vyzývalo 

k sesedání, hodování a klábosení v různých skupinkách. Odpoledne 

program pokračoval zábavnou částí včetně tanečního vystoupení. Vše 

nasvědčuje tomu, že je nám spolu dobře       . 

  

………………………………………………………….. 
Kdo byl na sborovém dni pokřtěn? 

 

Jael Amstutz, Ellen Pecková, Martin Jarý, Míša Homolová, 

Daniela Dvořáková, Naďa Pospíšilová a ke svému křtu z dětství 

se osobním vyznáním přiznala Markéta Bečvářová. 
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Svědectví o Bohu živém… 
 

Jako bych skládala obří puzzle    Míša Homolová 

Dříve jsem pracovala jako učitelka 

plavání a na plavečáku došlo  

i k mému prvnímu setkání s dětmi 

z Cesty a jejich učiteli. Paní 

zástupkyně Gražyna si během 

lekce neodskočila nikam do města 

na kafíčko, nýbrž s neustálým 

úsměvem si klidně plavala opodál. 

A člověk z ní cítil nadšení, klid, 

pohodu a důvěru. I děti z Cesty 

byly tak trochu hezky jiné než žáci 

z ostatních škol. Přitahovalo mě být součástí té rostoucí školy, a to se 

po nějakém čase také povedlo. 

Pocházím z ateistické rodiny. Mí přátelé, můj bývalý manžel 

Radek, jeho rodina – samí ateisté. První osoba, která mi vyprávěla  

o Ježíši, a s kým jsem zažila první modlitbu, byla sestřenice Lenka. 

Bylo to před dvaceti lety při předávce oblečení pro Afriku. A pak znovu 

po deseti letech, kdy umíral náš děda, jsem byla svědkem proměny, 

pokory a upřímného volání k Bohu s prosbou o spasení.  

Kromě svátečních setkání s Lenkou nebyl v mém okolí nikdo,  

s kým bych mluvila o duchovních věcech. Myslela jsem, že si Boha 

nezasloužím, protože vyvádím hrozný blbosti, mejdany a tak. Ale při 

mé práci v Cestě přibyla do mého života řada křesťanů, kteří mě 

seznamovali s Božími pravdami. Postupem času jsem si na vlastní kůži 

prožila, že to nejsou jen slova. Např. při konfliktu s jednou osobou  

z mého okolí mi věřící kolegyně poradila, ať se za to modlím a předám 

to Bohu. Ze zoufalství jsem dala na její radu, a ono to vyšlo! 

Podobných zkušeností přibývalo a v životě se mi díky kolegům, 

ranním slovíčkům apod. začalo skládat jakési zatím nejasné puzzle. 

Zpočátku to pro mne byly jen fráze, ale časem jsem pochopila, že víra 
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není jen o rozumu, že nejdůležitější je otevřít Bohu srdce. A Bůh se mě 

začal dotýkat. Došlo mi, že Boží lásku a odpuštění si nemohu svými 

skutky zasloužit, ale jsou z Boží milosti. A mé původně nejasné puzzle 

začalo získávat barvu a lépe do sebe zapadat.  

Díky mé věřící neteři Adélce Vránové začaly být moje, dříve 

odmítané, návštěvy nedělních shromáždění v Elimu častější. Kázání  

i chvály se mě dotýkaly a začala jsem chodit na bohoslužby pravidelně. 

I na jejím životě jsem viděla, jak z dítěte roste osobnost plná lásky k 

lidem, vřelosti, pokory a zájmu o druhé. Zásluhou nadšeného přístupu 

Markéty Peckové jsem pak začala chodit i na modlitební skupinku  

a zde prožila pocit opravdového přijetí a zájmu. Získala jsem důvěru 

sama v sebe a odvahu říct svému nevěřícímu okolí, že jsem věřící. 

Nejsilnějším momentem pro mě byl prosincový zážitek na 

Šumavě. Cestou na Bobík jsem se ztratila a sáhla si na dno. Přesto jsem 

cítila, že Bůh je se mnou. Byla jsem unavená, ale šťastná a neměla už 

žádnou pochybnost o tom, že mě Bůh miluje a že život s ním je pro mě 

ta nejlepší cesta. Viděla jsem, že i můj život se začíná proměňovat, 

změnily se mi priority a hodnoty. Jako by proud vlažné vody 

proplachoval a očišťoval mé srdce od všeho toho konzumního  

a nepodstatného.  

Na závěr děkuji Ríšovi Váňovi a Gražyně Pospíchalové, kteří 

mi dali ve škole příležitost a nechali mě realizovat se v oblastech, jako 

je např. tělocvik a zdravověda, kde se cítím potřebná. Můj dík patří  

i dalším kolegyním, např. Janě Slavíkové (která mě ujistila, že Bůh mě 

miluje takovou, jaká jsem), Jitce Štědré (která mi ukázala, že na 

těžkosti nemusím být sama), Miriam Sulkové (se kterou jsem mohla 

mít řadu hlubokých rozhovorů o víře). Dále děkuji za nadšení kolegyně 

Blanky Větrovské, která se mnou sdílela radost z mých postupných 

kroků k Bohu. Děkuji i Kláře Heczkové za její povzbuzení v těžkých 

chvílích. Velké díky patří zejména holkám ze skupinky – Markétě, 

Zlatce, Zuzce, Lucce, Petře a Alče, které mi tlumočí Boží slovo  

a vysvětlují důležité pojmy. Zažívám zde i blízkost, přátelství, legraci. 

Děkuji i Jurovi Cipínovi, který mi byl velkým svědectvím svým 

životem, a Jirkovi Musilovi, díky kterému tohle teď píšu. 
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„Přestěhovat jsme se rozhodli ráz na ráz“ 

rozhovor s Lucií Vlasákovou 

Luci, odkud s Peťou 

pocházíte a kde jste 

se potkali? 

Já jsem písecká 

rodačka, narodila 

jsem se v písecké 

porodnici.        Dětství 

jsem ale prožila 

v Protivíně a posléze 

ve Vodňanech, kde 

mám dosud rodiče. 

Vyrostla jsem v 

Evangelické církvi metodistické (ECM) v Protivíně. Peťa je rodilý 

Pražák. Potkali jsme se v Praze, kde jsem studovala. V 21 letech uvěřil 

v ECM v Horních Počernicích, já byla v té době členkou ECM na 

Praze 2, ale občas jsem zavítala i na mládež do Počernic. Jednou jsme 

si tam moc hezky popovídali – a to povídání nám vydrželo dodnes.        

Manželé jsme už téměř sedm let.  

Co jste vystudovali a kde pracujete? 

Já jsem si studia celkem prodloužila, studovala jsem publicistiku na 

VOŠce a pak český jazyk a literaturu na filozofické fakultě, kde jsem 

se taky seznámila s Gabčou a Jirkou Musilovými. Tehdy spolu ještě 

ani nechodili.        Už při studiu jsem začala pracovat pro Křesťanskou 

misijní společnost, hlavně pro časopis Život víry, se kterým jsem 

pracovně spojená dodnes. Peťa vystudoval střední ekonomickou školu 

a od jejího ukončení dělá to, co ho baví nejvíc – řídí dodávku.        

Aktuálně řídí v Budějovicích jednu žlutou s nápisem DHL a pomáhá 

tak přepravovat například i zdravotnický materiál pro nemocnici.  

Už jsi prozradila, že manželé jste sedm let. Jak se za tu dobu vaše 

rodina rozrostla? 
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Máme syna Timothyho, který v létě oslaví čtvrté narozeniny. A měsíc 

po něm oslaví druhé narozeniny Miriam. 

Jak se stalo, že jste se z Prahy přesunuli sem do Písku?  

Byla to dost klikatá cesta. Dva roky po svatbě jsme bydleli v Zápech  

u Prahy, odkud jsme jezdili rekonstruovat zděděný domeček do 

Beřovic u Slaného. Tam jsme bydleli další tři roky a postupně ho stále 

rekonstruovali. Ve Slaném se narodily obě naše děti a Beřovice měly 

být místem, kde budou vyrůstat. Já jsem tam ale byla hodně osamělá  

a dost nešťastná. Bylo to úplně neznámé prostředí, v blízkém okolí 

navíc nebyl žádný větší sbor, žádná podpůrná komunita křesťanských 

maminek... Krátce po narození 

Miriamky Peťa nečekaně přišel 

o práci a tím se náš rodinný život 

dost výrazně změnil. Brzy poté 

jsme se při návštěvě mých 

rodičů zajeli podívat za Gabčou 

a Jirkou do Elimu. A pak jsme se 

dosti ráz na ráz rozhodli 

přestěhovat – nejdřív na 

přechodnou dobu do Protivína a 

teď už bydlíme přímo v Písku. 

Nebyla to lehká doba, přineslo to 

spoustu problémů, ale Pán Bůh 

nás v tom nikdy nenechal. 

Vždycky se o nás postaral... 
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Tak trochu jiná a naše… 

ZŠ Cesta oslavila desáté výročí 

V neděli 2. 6. se budova ZŠ Cesta zaplnila 

lidmi, kteří přišli nejen na nedělní 

bohoslužbu, ale na radostnou oslavu výročí 

založení školy. Členové sboru, žáci školy, 

jejich rodiče, hosté ze sousedních sborů  

i z vedení města. Dopoledne jsme po písních 

naslouchali kázání správce sboru Jirky Musila na text 1. Tim. 1,5: 

„Cílem našeho vyučování je láska z čistého srdce, z dobrého 

svědomí a z upřímné víry.“ Bylo skvělé, že Jirka připomenul 

myšlenky J. A. Komenského, že náprava věcí veřejných začíná nejprve 

ve vlastním srdci, pak v nápravě školství a teprve pak je možné změnit 

společnost. Můžeme být hrdí na to, že se škola Cesta snaží jít v tomto 

správným směrem. Po kázání následoval bohatý program připravený 

učiteli a žáky školy, přerušený dobrým obědem. Největší obdiv ovšem 

sklidily odpolední dorty všech druhů, chutí a vůní. Bezva byl  

i doprovodný program jako výstava králíků nebo rodinná hra v parku.  

     Součástí programu bylo také poklepání na základní kámen nové 

přístavby, která by měla vyrůst vedle dnešní školy. K dispozici byl  

i zajímavý almanach o historii školy Cesta a různé upomínkové 

předměty s logem školy. Prožili jsme spolu krásný den a děkujeme za 

to všem, kteří se na přípravě a průběhu oslavy podíleli. 
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Anketa s účastníky oslav výročí založení školy 

„V čem je podle tebe škola Cesta jiná než ostatní 
základky?“ 

Lucie, rodič: „Každé dítě 

jde po své cestě životem, 

kde se něco učí a získává 

znalosti a dovednosti. Ale 

jde také po své cestě srdce. 

Ve škole Cesta má srdce 

každého našeho dítěte 

svého průvodce. A ten je 

zároveň doprovází i na 

cestě duchovní. V Cestě 

Bůh nalévá do dětských 

srdcí svoji lásku.“ 

Miriam, zaměstnanec: 

„V Cestě jsou pěkné, 

láskyplné a uctivé vztahy mezi zaměstnanci i k dětem. Máme společné 

úsilí, společné modlitby. Je tu jiný, osobní přístup učitelů k žákům.“  
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Jirka, rodič: „Já jsem chodil na osmiletou školu, kde jsem byl 

šikanovaný. Bylo nás ve třídě 36 dětí, tady je třeba jen 15. Mají ranní 

slovíčka, společné modlitby apod. Moje dcera by nikdy neměnila.“ 

Štěpánka, žákyně: „Mně se líbí, že když jsou nějaké soutěže, třeba 

sportovní, není tu taková konkurence, protože je méně žáků. Pak je 

snazší se umístit.“ 

Klára, žákyně: „Mně přijde lepší to, že nás tu není tolik. Snadněji se 

dostaneme na různé akce, na soutěže. Máme páteční slovíčka, 

potkáváme se stále i s ostatními žáky z jiných ročníků. V jiných 

školách se děti navzájem neznají.“ 

Markéta, rodič: „Oceňuji individuální přístup k dětem, blízké vztahy 

učitelů s žáky i s rodiči. Pro děti je to druhá rodina.“ 

Tatínek: „Žáci i rodiče mají důvěru, protože učitelé mají lásku.“  

Petr, učitel: „Hlavní rozdíl je v tom, že škola Cesta je křesťanská. 

Všichni se tu snažíme o to, aby děti našly správný vztah k životu, 

k sobě a také k Pánu Bohu.“ 

Jeny, bývalá žákyně: „Můžeš se kamarádit a povídat si s dětmi 

z různých tříd. Navíc jsou tu skvělé vztahy mezi žáky a učiteli.“ 

Věrka, učitelka: „Mohu srovnávat, protože jsem učila i na běžné 

státní škole. Škola Cesta je hlavně o klidu, respektu, pohodě a slušném 

chování. Líbí se mi, že k dětem 

přistupujeme jako k osobnostem. Co 

dítě, to osobnost. Pro mě se 

prakticky moc nezměnilo, učím 

stejné věci, ale nebojím se dělat to 

v klidu. Všichni se tu podporujeme a 

táhneme za jeden provaz, nikdo se 

nad nikoho nepovyšuje.“ 

Hanka, učitelka: „Je tu bezpečné 

prostředí pro děti. Když se někdo z 

dětí necítí dobře, vždy si toho nějaký 

dospělý všimne a nenechá to být.“ 
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Iva, maminka: „Nemohu moc srovnávat, protože jsme na jinou školu 

nechodili. Líbí se mi, že je ve třídách méně dětí a učitelé se jim osobně 

věnují. Osvědčuje se nám to.“ 

Eliška, žákyně: „Určitě se tu více dozvídáme o Bohu. A to, že se nám 

učitelé věnují osobně, to je skvělý!“ 

Ema, žákyně: „Učitelé a všichni dospělí jsou tu zaměřeni na děti,  

a když má někdo problém, 

hned se snaží pomoci.“ 

Anna, žákyně: „V Cestě je 

jiné to, že vztah mezi učitelem 

a žákem tu není jen o učení, ale 

je to příprava na život. Když 

máme otázky, učitelé nám na 

ně s úsměvem odpovídají.“ 

Pavla, maminka: „Cesta je 

menší, moderní křesťanská 

škola rodinného typu. Jsme tu velmi spokojeni.“  

Kateřina, maminka: „Rozdíl je jednoznačně v komunikaci školy 

s rodiči a v osobním přístupu k dětem. A samozřejmě v Kristu       . 

Petra, školská rada: „V čem je jiná? Že se do ní děti těší!“ 

………………………………………………………………………… 

K tradičnímu symbolickému 

zahájení stavby, poklepání na 

základní kámen, byli přizváni 

zástupci žáků, učitelů, církve  

i vedení města, diváků byly 

stovky. Ovšem v nejlepší 

chvíli, kterou jsme si chtěli 

užít, se dalo do prudkého 

deště, takže místo užívání si 

jsme hledali, kam se rychle 

schovat.  



25 

Společně budujeme 
obraz školy 

Rozhovor s Jarkou Khekovou,  
předsedkyní školské rady  

Jaruš, jsi předsedkyní nedávno 

vzniklé nové školské rady „naší“ 

školy, která byla jmenována 

zřizovatelem ZŠ Cesta, sborem 

CB Elim Písek. Kdo jsou další 

členové této Rady? 

Spolu se mnou jsou v radě ŠPO 

(školské právnické osoby) ještě další čtyři členové: Gabča Musilová, 

David Pospíchal, Robert Kostohryz a Jozef Štefančík.  

Jak se vám v této sestavě spolupracuje? 

Za sebe mohu říci, že se mně s ostatními spolupracuje hezky a jsem za 

všechny moc vděčná. Zatím jsme na počátku našeho fungování. Každý 

sem přináší kus sebe, svého obdarování a svůj pohled. Věřím, že naše 

rozdílné pohledy jsou základem pro vytvoření týmu, který bude 

schopný pružně reagovat na podněty vedení školy a vytvářet tak 

společně kvalitní koncepci. 

Zkus nám přiblížit, k čemu je taková školská rada vlastně 

užitečná?  

Rada ŠPO má velmi jednoduše řečeno dbát na zachování vize školy 

(kdo je zvídavý, může se podívat na webové stránky ZŠ Cesta       )  

a její rozvoj. Její pravomoci jsou dány školským zákonem (část 12 

§132), tzn., že v mezích daných zákonem rozhoduje, schvaluje  

a navrhuje.  Spolupracuje s ředitelem školy. Jednoduše řečeno, spolu  

s ředitelem školy a zřizovatelem (CB Elim) máme za úkol společně 

vytvořit celkový obraz školy a starat se o jeho naplnění.   
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Jak často se scházíte? 

Scházíme se jednou za měsíc, což daleko přesahuje požadavek 

školského zákona. Zatím jsme se od našeho jmenování v prosinci 2023 

až do konce školního roku sešli šestkrát.  

Jaké otázky aktuálně řešíte? 

Otázek, které řešíme, je poměrně dost, přece jenom jsme vstoupili do 

něčeho nového, pro některé z nás dosud nepoznaného. A protože jsou 

naše pravomoci dány školským zákonem, bereme to pěkně popořádku. 

Takže nyní se spolu s ředitelem školy Ríšou Váňou zabýváme 

rozpočtem školy. 

Kdyby se chtěl někdo za školskou radu modlit, za co se má 

přimlouvat? 

Budu vděčná za modlitby nejen za radu (potřebujeme opravdu hodně 

moudrosti), ale také za učitele, kteří předávají dětem znalosti  

a dovednosti, vedou je ke křesťanským hodnotám a ukazují jim tak na 

lásku Pána Ježíše.  

Stavíme školu       Jozef Štefančík 
 

Aktuální oznámení stavební 

komise: 

Dne 7. 6. 2024 byla podepsána 

smlouva o dílo se zhotovitelem 

přístavby pro ZŠ Cesta na 

základě proběhlého zadávacího 

řízení.  

     Je to firma PRIMA, akciová 

společnost, adr. Raisova 1004, 

Strakonice; s nabídkovou cenou bez DPH: 42 511 111,- Kč. Tato cena 

je o cca 100 tisíc nižší než cena podle cenové soustavy ÚRS a mnohem 

nižší než jiné nabídky. Stavba by měla být zahájena co nejdříve. 

Děkujeme všem modlitebníkům! 
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Co nás čeká? 
Pozvání na zajímavé prázdninové akce 

 

❖ Prázdniny začnou v termínu 29. 6. – 6. 7. dětským 

táborem „Baterka“ pro děti ve věku 6–11 let. Koná 

se na tábořišti Kovářka u Jindřichova Hradce. 

Informace u Filipa Hojky (hojkaf@gmail.com). 

❖ 14.–20. 7. budeme pořádat Multicamp pro mládež 

v Lučkovicích. Informace u Kláry Svatošové. 

❖ 4.–10. 8. se v Písku bude konat křesťanský 

rodinný festival ElimFest. Součástí festivalu budou 

koncerty, semináře, divadlo apod.   

❖ 5.–9. 8. se v rámci ElimFestu bude v budově Elimu 

konat příměstský tábor pro děti ve věku 6–14 let. 

Čeká je angličtina s rodilými mluvčími, sporty, stavba 

Lego města a další program. 

❖ 5.–9. 8. bude probíhat také příměstský English 

camp pro rodiny s dětmi obohacený týmem rodilých 

mluvčích z USA. 

❖ 17.–24. 8. se bude konat Dorostový tábor pod 

názvem „Záhada z Pekařské ulice“ na táborové 

základně ve Strunkovicích nad Blanicí. Informace 

Daniel Hojka.  

❖ 22.–24. 8. se ve Vsetíně koná multižánrový festival 

UNITED 

❖ „Sešlost v Novohradských horách“ – pobyt pro 

účastníky nad 40 let se bude konat 24.–31. 8. 

v Mezilesí u Trhových Svinů. Informace Dáša 

Maňásková. 

mailto:hojkaf@gmail.com
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Stanice Strakonice – červenec a srpen 

………………………………………………………………………… 

Šatník pro chudé Elim Český Krumlov 
Do šatníku pro chudé Elim v Českém Krumlově stále průběžně 

přijímáme věci, které ještě mohou posloužit někomu dalšímu. Oděvy, 

boty, spodní prádlo, ručníky, utěrky, ložní povlečení, deky, závěsy  

a záclony, hračky, plyšáky, dětské knížky. Bereme i drobné nádobí, 

hrnky, talíře, sklenice, i načatou 

hygienu a kosmetiku, prací 

prášky a gely apod. V šatníku si 

je chudí lidé vybírají zdarma  

a jsou za tuto pomoc opravdu 

vděční. Věci můžete přinášet 

v neděli a předat Maňáskovým. 

Během letních prázdnin 

domluvte předání raději předem. 

Všem vám děkujeme! 
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Stanice Český Krumlov 

Učíme se trpělivosti 

V Krumlově i během letních prázdnin bude otevřen šatník pro chudé, 

kde mají lidé k dispozici nejen oblečení, ale i nádobí, drogerii, boty 

apod. Co dva týdny máme nedělní shromáždění a každý čtvrtek 

biblickou skupinku. Nadějné je, že se lidé pomaličku k sobě přibližují, 

svěřují se se svými osobními myšlenkami a začínají si opatrně 

důvěřovat. Většina lidí, kteří se u nás scházejí, nechodí do práce (pro 

stáří nebo nemoc), nevychovávají děti, nežijí „běžné“ životy.  

 

Fotografie z biblické skupinky 

…………………………………………………………………… 

Možnost zapůjčení párty stanu: 

Zakoupili jsme sborový „párty stan“. Bude se využívat k větším 

akcím, kdy nám nestačí budova Elimu, poslouží i při pořádání kempů, 

táborů, slavností apod. Půdorys 

stanu je 4x10 m. 

Jeho první využití bude na dětském 

táboře, který začíná již první týden  

o prázdninách, a pak na ElimFestu. 

Nabízíme ho k pronajmutí na jeden 

den i více. Více u Kláry Heczkové. 
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Co se bude dít v hale Elim o prázdninách? 

Klára Heczková  

Začátkem července plánujeme úklid 

toho, co se nedá dělat během provozu,  

a pak si dva týdny oddychneme. Kromě 

bohoslužeb, týmu, osobních setkávání  

a přemisťování různých sportovních  

a jiných pomůcek na akce se nic jiného 

dělat nebude. Když nepočítám, že se 

vedle budovy začne stavět nová budova 

školy       . Ale v srpnu už pokračujeme v plném provozu: 

29. 7. – 2. 8.    soustředění hokejistů ze Švýcarska 

4.–10. 8           ElimFest 

13.–18. 8 soustředění basketbalistů ze Strakonic 

19.–23. 8. soustředění volejbalistů z ČB 

26.–30. 8. přípravný týden ZŠ Cesta 

………………………………………………………………………… 

Chystá se další svatba! 

Snoubenci Matěj Bajer a Adéla 

Vránová se chystají spojit své životy 

před lidmi i před Bohem. 

Tato krásná událost se bude konat  

dne 3. 8. 2024 v 10 h 

v Písku, na adrese     

Na Křižatkách 1785. 

Kdo chcete být u 

toho, přijďte, jsme 

všichni srdečně zváni! 
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Nové knihy 
Šárka Dubská 

Přemýšlíte, jak motivovat dívky ve 

věku mezi 10 a 15 lety k budování 

vztahu s Bohem? Vyzkoušejte 

kreativní sešit Boží wifina II. Ve 

druhém dílu úspěšného 

interaktivního titulu najdete opět 24 

aktivit založených na aktuálních 

dívčích tématech (móda, fitness, 

hudba, tanec, challenge). Vše je 

propojené s biblickými verši a také 

diskuzními otázkami. Novinkou jsou 

přiložené samolepky a taneční 

choreografie, kterou se dívky mohou 

naučit pomocí videa dostupného načtením QR kódu. Sešit je vhodný 

jak pro jednotlivce, tak pro skupinová setkání. Autorky si kladou za cíl 

povzbudit dívky k založení skupinek v místě svého bydliště a podpořit 

(v době sociálních sítí a společenské izolace) společná setkávání nad 

Božím slovem. 

Vydal Návrat domů v edici Hisland, autorkami jsou Blanka Ježková, 

Noemi Ježková, Kamila Ježková. 

Cena 260 Kč 

 

 
 

 

 

 

„On všechno učinil krásně a v pravý čas, lidem dal do srdce  

i touhu po věčnosti, jenže člověk nevystihne začátek ani konec 

díla, jež Bůh koná. Poznal jsem, že není pro něho nic lepšího 

než se radovat a konat v životě dobro.“ 

 Kazatel 3:11–12   
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Jiná oznámení 
❖ Téma „prorocká služba“ pro nás ještě není uzavřené. Na září je 

připraven seminář „Prorocká služba v praxi“, na který 

bychom pak postupně chtěli navázat pravidelným setkáváním 

prorocky obdarovaných lidí z našeho sboru, aby jejich služba 

mohla sloužit k růstu a požehnání našeho společenství. 

❖ Na měsíc říjen připravujeme seminář „Umění mluvit“, který 

bude určený těm, kdo v našem sboru na různých úrovních 

vyučují, káží, přednášejí. Seminář bude zaměřen na správnou 

techniku veřejného projevu, na obvyklé zlozvyky a správné 

návyky vyučujícího. Pravděpodobným vyučujícím bude Miloš 

Poborský, ředitel Evangelikálního teologického semináře. 

❖ Na září se do nedělních shromáždění připravuje série kázání 

pod názvem „Nemoci srdce“. 

❖ Setkání těch, kdo ve sboru kážou, se bude konat v neděli  

1. 9. po dopoledním shromáždění v Elimu. 

❖ Výjezdní setkání staršovstva je 23. 7. v Českém Krumlově. 

❖ Pravidelná generační setkání jsou v létě omezena. 

❖ Kdo máte na srdci nějakou pěknou akci, informaci nebo 

pozvání, chtěli byste něco sdělit všem, neváhejte se na nás 

obrátit a můžeme to v Novinkách otisknout. Nejvíce nás 

zajímají sborové akce, ale i skupinky, zážitky, svědectví apod. 

Uzávěrka dalšího čísla Novinek je 20. 8. 2024. 

…………………………………………………………………… 

Přijďte v červenci využít tělocvičnu        

V červenci je volná tělocvična. Pokud by tedy někdo z vás chtěl 

tělocvičnu využít a přijít si zahrát ping-pong, volejbal či si nějak 

jinak zasportovat, je to možné. Budete mít třeba vnoučata na 

prázdniny nebo vám přijedou přátelé a venku bude pršet? Ideální 

možnost, jak s nimi strávit čas. Toto není komerční nabídka       . 

KH 
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Nové koberce jsou na obzoru… Klára Heczková 

Nedávno jsme ve sboru pořádali dvě velké sbírky na koupi nových 

koberců, které se pokládají při jakémkoliv použití židlí v tělocvičně. 

Vybralo se přes 60 tisíc Kč. Zbylou část zaplatíme ze sborových peněz. 

Tak proč ještě koberce nemáme? Protože nejde jen o koberce. V poslední 

době stále více slyším ohlasy, že s přibývajícím počtem účastníků na 

bohoslužbě (a díky Bohu za to) je stále náročnější zajistit úklid. Lidé 

někdy spěchají domů, jiní mají setkání, rozhovory, někteří to vnímají jako 

další závazek, ke kterému se nechtějí připojit. Je těžké to zajistit. 

Z toho důvodu jsme začali hledat nějaké samonavíjecí zařízení, 

které by obsluhovali dva lidé. Vysávání koberců samozřejmě stále 

zůstane. Takové navíjecí zařízení existuje, ale nevyrábí se v ČR, ani ho tu 

nikdo nemá, nejblíže snad v Německu. Ovšem kupovat něco takového 

bez vyzkoušení a prohlédnutí by nebylo moudré. A tak naše hledání 

pokračuje, a protože nejde o malou investici, vyžaduje to mnoho času. 

Nakonec jsem se rozhodla, že se do toho Německa pojedu podívat. 

Požádala jsem Nicol Valešovou, zda by jela se mnou jako tlumočník.  

A co jsem se dozvěděla od Nicol? Mají v Německu věřící přátele, kteří 

vlastní jednu z největších prodejen koberců. A ti nám chtějí pomoci. Tak 

tedy začala komunikace o tom, co potřebujeme, co musí koberce 

splňovat, proč to musí být koberce, a proč ne jiná pokládka, jaký systém 

potřebujeme, kolik kg může vážit vozík na koberce, aby to snesla naše 

palubovka apod. Vypadá to, že se snad v červenci u nás potkáme a dojde 

k nějaké realizaci.  

Zároveň hledáme i jiný, lepší systém ukládání, protože koupit 

nové koberce za 180 tisíc a pak je začít 

znova stavět, jako to děláme doposud, to 

by znamenalo, že se budou opět ničit. 

Ještě stále se modlím a přemýšlím, jestli tu 

není ještě nějaká jiná možnost, levnější, 

jednoduchá. Jsme ochotni vyslechnout 

všechny nápady. Takže pokud máte někdo 

nějakou myšlenku ohledně skladování a pokládání koberců, určitě to mně 

nebo Jirkovi Musilovi povězte. Děkuji, Klára H.  

 



34 

Kontakty na vedoucí služeb a kazatele 

Správce a kazatel sboru v Písku: Jiří Musil 
724303315, jiri.musil@cb.cz 
Kazatel sboru pro Strakonice: Jiří Valeš  
731017822, jiri.vales@cb.cz 
Kazatel sboru pro Český Krumlov: Pavel Maňásek  
602772999, manasek.p@seznam.cz  
Staršovstvo sboru: kazatelé sboru + 
David Pospíchal pospichal@aktiv.cz 
Michael Krchňák michael.krchnak@seznam.cz 
Jozef Štefančík jozef.stefancik@gmail.com, hospodář, 731688805 
Miloš Khek khek.milos@seznam.cz  
Jiří Strieblik jirkastriblik@gmail.com 
 

Tým pro přípravu bohoslužeb (B tým): Jiří Musil, Klára Heczková, 
Gabriela Musilová, Klára Koebele, Klára Svatošová  
Manažerka haly Elim: Klára Heczková: 777782834 
Technická podpora bohoslužeb: Michal Buršík, David Bajer  
Tlumočení do ukrajinštiny: Yurij Ryashko  
Kavárna: Marika Váňová  
Příprava sálu před bohoslužbou: Jiří Bajer, Robert Kostohryz, 
Martin Černý, David Pospíchal 
Úklid sálu po bohoslužbě: R. Heczko, O. Uhlík, J. Štefančík, J. Cipín 
Správa Elimpie: Jiří Zimmerhanzl: 731140945 
Diakonie: Jana Šenfeld: 739238654 
Ředitel ZŠ Cesta: Ríša Váňa: 608405252 
Dětská služba: Klára Heczková: 777782834  
Dorost: Daniel Hojka: 778749614 
Mládež: Ondřej Uhlík: 606311286 
Fusion: Daniel Blažek: 739999749 
Chvály: Jiří Zimmerhanzl: 731140945  
Biblická skupinka: Robert Kostohryz: 604817305 
Sborová matrika: Gabriela Musilová: musilova.ga@gmail.com 
Knihkupectví Elim: Martina Bajerová, 777782839  
Časopis: Dáša Maňásková, dasa.manaskova@seznam.cz, 
Lucie Vlasáková, lucievlasakova17@gmail.com, Šárka Dubská 
sa.dubina@seznam.cz     
Setkávání maminek: Denisa Kupková  
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